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PROCES VERBAL 

nr.5880/30.03.2023 

 
Încheiat azi, 30.03.2023, ora 14,00 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Şimleu 

Silvaniei convocată în baza Dispoziţiei primarului nr.112/23.03.2023. 
Ședința se realizează cu participarea fizică a consilierilor locali în sala de ședințe a Primăriei orș. Șimleu 

Silvaniei. 
Convocarea consilierilor locali la lucrările şedinţei s-a asigurat prin e-mail în data de 24.03.2023 în care au 

fost transmise toate materialele aferente proiectului ordinii de zi. Comunicarea prin e-mail s-a efectuat pe adresa 
electronică comunicată de fiecare consilier la secretarul general al orașului. 
 La lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Şimleu Silvaniei participă: dna Gal Luminița-
Nicoleta-secretar general, dra Ghilea Alexandra - consilier juridic, dl. Szabo Ernő Csaba - administrator public, d-na 
Kun Bernadett - șef birou financiar, contabilitate, buget și control financiar preventiv, d-na Finela Mariana Sale - 
consilier juridic,  dl Crișan Codruț- consilier personal. 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri locali, începem ședința 
ordinară de azi, 30.03.2023, convocată de domnul primar prin Dispoziția 112/23.03.2023, cu respectarea 
procedurilor legale de comunicare a materialelor de ședință către consilierii locali prin intermediul poștei electronice 
și publicare pe site-ul instituției a convocatorului și a proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. Dau cuvântul 
dnei secretar să facă prezența 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Buna ziua și bine ați venit la ședința consiliului local de azi!  
În conformitate cu prevederile art. 243 alin.1 lit.j din OUG 57/2019 privind codul administrativ am să 

efectuez acum apelul nominal al consilierilor locali prezenți la ședința de astăzi:    
Dra Călăcian Delia-Corina? 
Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Prezentă. 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Crișan Alexandrina-Luminița ? 
Doamna consilier local Crișan Alexandrina-Luminița: Prezentă. 

              Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dna Ilinca Eugenia Viorica ? 

 Doamna consilier local Ilinca Eugenia Viorica: Prezentă 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl Kovacs Zoltan-Zsolt?  
Domnul consilier local Kovacs Zoltan-Zsolt: Prezent. 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Lipo Angela-Maria? 

Doamna consilier local Lipo Angela-Maria: Prezentă. 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Man Călin-Cosmin?  
Domnul consilier local Man Călin-Cosmin : Prezent. 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Man Vasile Ovidiu?  
Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: Prezent. 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Opriș Cristian-Ioan?  
Domnul consilier local Opriș Cristian-Ioan: Prezent 

              Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Orosz Ferencz ? 
 Domnul consilier local Orosz Ferencz: Prezent. 
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Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta:Dl. Papp Lajos-Levente? 
Domnul consilier local Papp Lajos-Levente: Prezent. 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Pavel Florica-Adriana? 
Doamna consilier local Pavel Florica-Adriana: Prezentă 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Pop Cornel ? 
Domnul consilier local Pop Cornel:  Prezent. 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta:Dna. Porcar Doina-Marcela? 

Doamna consilier local Porcar Doina-Marcela: Prezentă. 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta:  Dl Sabo Ioan? 

Domnul consilier local Sabo Ioan: Prezent 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Seute Ioan-Gavril ? 
Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Prezent. 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dra Silvășan- Pașca Codruța- Rozica? 
Domnișoara consilier local Silvășan- Pașca Codruța- Rozica: Prezentă. 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Roman Andrada-Ioana? 

Doamna consilier local Roman Andrada-Ioana: Prezentă 
 
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Având în vedere prezența unui nr de 17 consilieri din nr 

total de 17 consilieri locali în funcție, constat îndeplinite prevederile art. 137, alin. 1 din OUG 57/2019 privind codul 
administrativ cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a acestei ședințe ordinare convocată  de 
primarul orașului Șimleu Silvaniei. Astfel, ședinţa este statutară și se pot lua hotărâri valabile, consiliul local fiind 
legal întrunit. 

În conformitate cu dispozițiile art. 138 alin.15  din OUG 57/2019 privind codul administrativ vă supun spre 
aprobare PV al ședinței extraordinare a CL din data de 20.03.2023 care v-a fost comunicat prin intermediul poștei 
electronice.  

Vă precizez că la ședința extraordinară  CL din data de 20.03.2023 au fost prezenți 13 consilieri locali 
(Crișan Alexandrina-Luminița, Kovacs Zoltan-Zsolt, Man Vasile-Ovidiu, Opriș Cristian-Ioan) ,fiind absenți de la ședință).   

Dacă aveți obiecțiuni sau observații pe marginea PV vă rog să vi le exprimați, dacă nu, am să vă rog să vă 
exprimați votul asupra acestuia, vă mulțumesc.  
             Cine este Pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Constat că PV s-a votat cu 13 voturi „Pentru” și 4 „Abțineri”.  

Domnule președinte vă predau lucrările ședinței, mulțumesc 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Având în vedere că domnul primar nu este prezent la ședința 
ordinară de azi întrucât este plecat cu probleme administrative ce nu pot fi amânate sau reprogramate proiectele 
inițiate de domnia s-a vor fi citite de către domnul viceprimar. 

  
❖   

                                                                             ORDINEA DE ZI 

Proiect de hotărâre nr.1 privind aprobarea „Regulamentului de premiere a elevilor din învățământul 
preuniversitar din orașul Șimleu Silvaniei care au obținut rezultate deosebite la competițiile școlare, precum și a 
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elevilor care au obținut cea mai mare medie generală la absolvirea ciclului gimnazial și liceal”     

                                                                                                                                  Proiect inițiat de primarul 
                                                                                                                                 Orașului Șimleu Silvaniei 

 
Proiect de hotărâre nr.2 mandatarea dlui  administrator public SZABÓ ERNŐ CSABA  să reprezinte Orașul 
Șimleu Silvaniei în cadrul Adunării Generale a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”ECODES SĂLAJ”  în 
vederea exprimării votului privind modificarea tarifelor, în cadrul Contractului de delegare nr. 777/25.09.2018 

                                                                                                                                      Proiect inițiat de primarul                                   
                         Orașului Șimleu Silvaniei 

 
Proiect de hotărâre nr.3 privind înființarea Grupului de Lucru Local  (GLL) în vederea implementării  Strategiei 
Guvernului României de incluziune a cetăţenilor români aparţinând minorităţii rome pentru perioada 2022-2027. 

                                                                                                                                         Proiect inițiat de primarul                                                                                                                               
                                                                                                                                       Orașului Șimleu Silvaniei 

 
Proiect de hotărâre nr.4 privind aprobarea Planului de Strategie Locală pentru incluziunea comunităților de romi, 
pentru anii 2022-2027  
 
                                                                                                                                             Proiect inițiat de primarul 
                                                                                                                                            Orașului Șimleu Silvaniei 

 
Proiect de hotărâre nr.5 privind aprobarea documentației de atribuire pentru închirierea prin licitaţie publică  a 
unor suprafețe de teren aflate în domeniul public al oraşului în Șimleu Silvaniei str. Partizanilor, în vederea utilizării 
lor ca locuri de parcare rezidențiale pentru autoturisme. 

                                                                                                                                 Proiect inițiat de primarul 
                                                                                                                                Orașului Șimleu Silvaniei 

 

 
❖  

 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Dau cuvântul domnului viceprimar pentru a prezenta ordinea de zi 
și să facă eventuale mențiuni pe marginea proiectului. 

 Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: Bună ziua tuturor. Pentru ședința de azi avem un număr de 5 
proiecte de hotărâre și anume : Proiect de hotărâre nr.1 privind aprobarea „Regulamentului de premiere a elevilor 
din învățământul preuniversitar din orașul Șimleu Silvaniei care au obținut rezultate deosebite la competițiile 
școlare, precum și a elevilor care au obținut cea mai mare medie generală la absolvirea ciclului gimnazial și liceal” ; 
Proiect de hotărâre nr.2 mandatarea dlui  administrator public SZABÓ ERNŐ CSABA  să reprezinte Orașul 
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Șimleu Silvaniei în cadrul Adunării Generale a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”ECODES SĂLAJ”  în 
vederea exprimării votului privind modificarea tarifelor, în cadrul Contractului de delegare nr. 777/25.09.2018 ; 
Proiect de hotărâre nr.3 privind înființarea Grupului de Lucru Local  (GLL) în vederea implementării  Strategiei 
Guvernului României de incluziune a cetăţenilor români aparţinând minorităţii rome pentru perioada 2022-2027 ; 
Proiect de hotărâre nr.4 privind aprobarea Planului de Strategie Locală pentru incluziunea comunităților de romi, 
pentru anii 2022-2027 ; Proiect de hotărâre nr.5 privind aprobarea documentației de atribuire pentru închirierea 
prin licitaţie publică  a unor suprafețe de teren aflate în domeniul public al oraşului în Șimleu Silvaniei str. 
Partizanilor, în vederea utilizării lor ca locuri de parcare rezidențiale pentru autoturisme. și „Diverse“.  

 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  acum vă supun spre aprobare ORDINEA DE ZI a ședinței de azi. 

Cine este “Pentru“, Împotrivă“, “ Abțineri“ ?     
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Ordinea de zi a ședinței de astăzi s-a votat cu 17 voturi 

„Pentru”. 
 

❖  
 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Trecem acum la dezbaterea proiectelor aflate pe ordinea de zi. 
Proiect de hotărâre nr.1 privind aprobarea „Regulamentului de premiere a elevilor din învățământul preuniversitar 
din orașul Șimleu Silvaniei care au obținut rezultate deosebite la competițiile școlare, precum și a elevilor care au 
obținut cea mai mare medie generală la absolvirea ciclului gimnazial și liceal”                                      

             Solicit avizul comisiei nr. 1, 3 și 4. 
             Comisia nr. 1: aviz favorabil 
             Comisia nr. 3: aviz favorabil  
             Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre din 
partea dvs. 

Dacă nu sunt, supun la vot  Proiectul de hotărâre. 
Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri  

 Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 17 voturi “ Pentru”. 
 
❖  
 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiect de hotărâre nr.2 mandatarea dlui  administrator public 
SZABÓ ERNŐ CSABA  să reprezinte Orașul Șimleu Silvaniei în cadrul Adunării Generale a Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară ”ECODES SĂLAJ”  în vederea exprimării votului privind modificarea tarifelor, în cadrul 
Contractului de delegare nr. 777/25.09.2018  

                                                                               

             Solicit avizul comisiei nr. 1, 2, 3 și 4. 
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             Comisia nr. 1: aviz favorabil 
             Comisia nr. 2: aviz favorabil 
             Comisia nr. 3: aviz favorabil 
             Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de hotărâre. 
              Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: da aș avea eu o problemă de ridicat. Noi, trebuie 
prin acest proiect să mandatăm votul nostru al orașului pentru aprobarea ridicării tarifelor sau nu?!, așa reiese din 
proiectul de hotărâre.Din anexa de tarife modificate, propunere de modificare, rezultă o sumă de 804 lei diferență 
per tonă de deșeu. Acuma pot, din ce știu și alte primării, au ajuns pe masa consiliului și la alte primării din Sălaj, 
inclusiv la Jibou, pot să vă spun că a fost mandatat să NU voteze această mărire de tarife. Putem știi cam cât 
trimitem pe an către ECODES? 

              Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: cam cât trimitem, ce anume? 

              Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: tone de deșeuri. 
              Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: cantitate de deșeuri? 

              Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: da 

              Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: da sigur, sunt cântărite toate. 
              Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: 800 lei/tonă în ideea în care Salubris-ul duce vreo 
400-500 tone, mai duce Instal Ros. 
              Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: Aici sunt două chestiuni. Prima chestiune Instal Ros, deci 
asociația dintre Instal Ros SRL si SC Cleanman ridică deșeuri municipale. Partea cealaltă de deșeuri voluminoase 
sau stradale le ridică Salubris. Sunt două chestiuni separate, ele nu se contopesc.Și mai departe, nouă nu ne 
crește tariful exponențial, crește undeva la 50 de bani-60 bani, față de Jibou, Zalău,   
             Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: per kg?! 
             Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: per persoană? 

             Domnul consilier local Orosz Ferencz: aș face o completare dacă îmi permiteți. Aceste tarife văd că 
sunt în lei/tonă iar aveți dreptate când ajunge la facturare o să fie lei/mc ; lei/persoană, este o transformare și într-
adevăr va fi foarte nesemnificativ, dar ce ar fi mai important, deci aici noi vedem niște sume, adică niște cifre, dar 
fundamentarea de preț, mai mult m-ar interesa de la ECODES, de la Brantner cum s-a ajuns la aceste tarife, ar 
trebui să explice ce reprezintă. 
             Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: dar există în materialul care ni s-a trimis, de unde am și 
luat aceste tarife, am crezut că l-ați consultat ieri când ați fost la ședința pe comisii. Și totodată am observat acum 
că la redactarea pe repede înainte la tariful 2, suma este 629, nu 329, vă rog frumos să vă uitați. Acum am 
identificat că e o eroare de redactare, pe care o îndreptăm, de altfel se vede din fundamentare. 
             Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Mai are cineva vreo întrebare? 

             Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: dacă ar fi posibil să nu se mărească ar fi ideal. Până la urmă 
oricum a crescut destul de exponențial, de câțiva ani încoace. 
             Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: încă o dată, nouă, per total, o să ne crească tariful undeva la 50-
60 bani, probabil mai puțin, probabil mai mult, în funcție de cât se colectează, de cantitate. Colega consilier făcea 
referire la Jibou. Jiboul într-adevăr o să aibă, probabil, o creștere mult mai mare, nu știu. 
             Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: probabil de aceea nici nu au fost de acord. 
             Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: da, nici nu au fost de acord, adoptând să voteze 
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împotrivă. 
             Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: așadar nouă nu ne crește practic, acest tarif, decât foarte puțin.  
             Domnul consilier local Orosz Ferencz: astea sunt practic tarifele propuse de către Instal Ros, iar noi 
dacă îl mandatăm pe domnul Erno să ne reprezinte în ADI va trebui să votați tariful de la groapa de gunoi? 

             Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: propunerea pe care o avem.  
             Domnul consilier local Orosz Ferencz: propunerea Instal Ros-ului se votează în ADI? Nu fiecare 
primărie face..? 

             Domnul administrator public Szabo Ernő Csaba: noi vom vota acolo per total. 
             Domnul consilier local Orosz Ferencz: de aceea zic, să nu cumva să se trezească, cei de la Brantner cu 
groapa de gunoi peste o lună de zile și să spună că ei mai fac o majorare... 
             Domnul administrator public Szabo Ernő Csaba: acelea trebuie să treacă de ECODES. 
             Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: vă comunic că la acest proiect, urmează să stabilim dacă votăm 
„Pentru” sau „Împotriva” propunerii de majorare a tarifelor. În acest sens vom vota prima dată poziția Consiliului 
Local spre a fi inserat în conținutul art. 1 și 2 din hotărâre și apoi vom vota hotărârea în ansamblul ei. 
Așadar, doriți ca mandatarul să voteze în AGA,  PENTRU sau ÎMPOTRIVA tarifelor majorate?  
 
Vă rog să vă exprimați votul cine este PENTRU a se insera cuvântul PENTRU în cuprinsul art.1 din hotărâre?  ...... 
Împotrivă? ......   Abțineri?  .......     
             Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: cred că ar trebui să reluăm, nu cred că am înțeles toți. 
             Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: cine este pentru majorare? 

             Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: în art.1 din Hotărâre trebuie să stabiliți dacă se va insera 
votul „Pentru” propunerea de majorare a tarifelor sau „Împotrivă” și acuma diferențiat trebuie să votați pentru a se 
insera cuvântul „Pentru” sau ”Împotriva” în art.1 din hotărâre. 
             Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: păi este art.1 și după aceea este art.2 

             Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Exact 
             Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: dacă îmi permiteți vă citesc art.1 din proiect pentru a fi mai 
explicit: Art.1. Se aprobă mandatarea domnului SZABÓ ERNŐ CSABA  - Administrator public al Orașului Șimleu 
Silvaniei, ca reprezentant împuternicit, pentru a exprima un vot ________ în cadrul Adunării Generale a Asociației 
de Dezvoltare Intercomunitară ”ECODES SĂLAJ”, privind modificarea tarifelor aplicate în cadrul Contractului de 
delegare prin concesionare a gestiunii activităţilor de salubrizare din judeţul Sălaj – Componenta Colectare şi 
Transport deşeuri municipale – CT2 – Zonele 2,3 și 4 Nr. 777/25.09.2018, cuprinse în anexa, parte integrantă din 
prezenta hotărâre.  
               Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: ați supus la vot și s-a votat „Împotrivă” . Dumneavostră ați 
înțeles altceva domnilor consilieri, eu așa am înțeles. 
              Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: încă nu s-a votat partea a doua. Vă rog să recitiți. 
              Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: doriți ca mandatarul să voteze în AGA,  PENTRU sau ÎMPOTRIVA 
tarifelor majorate? Asta e întrebarea? 

              Vă rog să vă exprimați votul cine este pentru inserarea cuvântului PENTRU la propunerea de majorare a 
tarifelor cuprinse în anexa la hotărâre?  ...... Împotrivă? ......   Abțineri?  .......     
              Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: domnilor consilieri. Îmi dați voie domnule președinte? 

              Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: da sigur. 
              Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: observ că dvs. aveți o schiță a ședinței și este foarte lăudabil 
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că o aveți și o conduceți impecabil. Chestiunea este alta, noi votăm un proiect de hotărâre. Proiectul de hotărâre îl 
aveți în față, îl are d-na Secretar General. Să recitească primul articol. Dacă doriți să îl votăm pe articole îl votăm 
pe articole.Eu am înțeles că primul art. Sună exact cum l-a citit doamna secretar. Vă rog să îl mai citiți încă o dată 
da capo al fine primul articol. 
             Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta:  deci repet încă o dată primul Art.1. Se aprobă mandatarea 
domnului SZABÓ ERNŐ CSABA  - Administrator public al Orașului Șimleu Silvaniei, ca reprezentant împuternicit 
pentru a exprima un vot ________ .. 
             Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: opriți-vă două secunde. Deci cred că toată lumea este de 
acord ca domnul Szabo să fie reprezentant împuternicit? Apoi continuați textul. 
             Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: pentru a exprima un vot ________ 

             Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: și nu se spune ce vot? 

             Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta:nu, dvs. decideți. Ce fel de vot să exprime mandatarul 
„Pentru” sau „Împotrivă”, asta era.  
             Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: și s-a supus la vot „Pentru” și s-a votat și „Împotrivă”și s-a 
votat. 
             Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: dacă îmi permiteți, cred că este o neînțelegere din 
cauza faptului că la primul articol după „un vot” la mine ce apare e un spațiu gol. Dacă spațiul acesta s-ar scoate și 
îl mandatăm pe domnul să voteze un vot, deci asta nu se votează  nu se ridică mâna, doar în articolul 2, votul va fi 
„Pentru”sau  „Împotrivă”. Deci dacă se socate acest spațiu, această linie, este foarte clar noi votăm doar votul cum 
să fie   „Pentru”sau  „Împotrivă”care apare la art.2. 
              Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: greșește doamna consilier? 

 
            Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: da, pentru că dacă dvs doar îl mandatați fără a consemna 
ce fel de vot să exprime, înseamnă că dânsul va vota cum va crede de cuviință.Dacă dvs. nu stabiliți astăzi 
mandatarul cum să voteze „Pentru”sau  „Împotrivă”atunci votul rămâne la latitudinea lui. 
            Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: asta cine a spus? 

            Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: păi doamna spunea să scoatem afară spațiul. 
            Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: nu, la art.2, la art.2 este să voteze și este un spațiu 
unde se va scrie  „Pentru”sau  „Împotrivă”asta este și aici va fi votul. 
            Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: decideți dvs ce fel de cuvînt saă fie inserat la art.1 

            Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina:dar decidem în art.2 

            Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: nu, în art.2 o să mandatați asociația să voteze în cadrul 
contractului. 
            Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: haideți să reluăm votul, n-a fost foarte clar. 
            Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: dar s-a votat, vă rog să consemnați. Nu s-a votat domnilor 
consilieri? 

            Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: haideți să reluăm votul, n-a fost foarte clar și nu s-a încheiat 
votul. 
            Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: încă o dată,vă rog să vă exprimați votul cine este pentru inserarea 
cuvântului PENTRU, adică propunerea de majorare a tarifelor cuprinse în anexa la hotărâre?  Se consemnează 0 
voturi. Acum cine este pentru inserarea cuvântului ÎMPOTRIVĂ, adică împotriva majorării tarifelor cuprinse în 
anexa la hotărâre?  Se conemnează: 9 voturi: Călăcian Delia-Corina; Man Călin-Cosmin; Man Vasile Ovidiu; Opriș 
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Cristian-Ioan; Pop Cornel; Pavel Florica-Adriana; Silvășan- Pașca Codruța- Rozica; Seute Ioan-Gavril; Sabo Ioan)   
Abțineri?  (8 voturi: Crișan Alexandrina-Luminița; Ilinca Eugenia Viorica; Lipo Angela-Maria; Porcar Doina-Marcela; 
Orosz Ferencz; Kovacs Zoltan-Zsolt ; Papp Lajos-Levente ; Roman Andrada-Ioana). 
Astfel, în conținutul art.1 din hotărâre se va insera cuvântul ÎMPOTRIVA. 
Acum hotărârea în ansamblu cine este „Pentru” - 13 (voturi) Împotrivă? ......   Abțineri?  (4 abțineri: Pavel Florica-
Adriana; Porcar Doina-Marcela; Kovacs Zoltan-Zsolt; Papp Lajos-Levente)     
            Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: hotărârea a fost aprobată cu 13 voturi „Pentru”, asta 
înseamnă că mandatarul v-a vota ÎMPOTRIVA majorării tarifelor. Da? 

            Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: da, e OK. 
              

❖  
 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiectul de hotărâre nr. 3 privind înființarea Grupului de Lucru 
Local  (GLL) în vederea implementării  Strategiei Guvernului României de incluziune a cetăţenilor români 
aparţinând minorităţii rome pentru perioada 2022-2027. 

           Solicit avizul comisiei nr. 3 și 4. 
           Comisia nr. 3: aviz favorabil 
           Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: După cum ați observat în proiectul de hotărâre se va vota un 
membru al Consiliului local în Grupul de lucru.  Dacă sunt intervenții și discuții? Dacă nu sunt, vă reamintesc că 
acest vot se face prin vot secret, având în vedere prevederile art 139, alin 6 din codul administrativ, care spune că:  
Hotărârile cu caracter individual cu privire la persoane sunt luate întotdeauna prin vot secret. Așadar, persoana 
desemnată din rândul consilierilor locali se va alege prin vot secret. 
Propuneri vă rog. 
             Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: îl propun pe dl.Seute. 
             Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: altă propunere, dacă nu sunt, pregătim buletinele de vot. 
              
După distribuirea buletinelor de vot și exprimarea prin buletin a votului secret, comisia numita prin HCL 44/2021 se 
retrage și procedează la numărarea voturilor și se consemnează rezultatul votului. 

           Doamna consilier local Roman Andrada-Ioana: în urma voturilor se constată că a fost numit domnul 
Seute Ioan-Gavril cu 15 voturi „Pentru”, 2 „Împotrivă” și zero „Nule”. 
            Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Astfel, se adoptă art.1 la Pr de hot. conform rezultatului votului. 
Pentru că art 1 s-a făcut prin vot secret, supun la vot acum art.2-5 din pr de hot. 
Cine este Pentru?...... Împotrivă? ......   Abțineri?  .......     
            Constat că art.2- 5 din pr de hot au fost votate cu 15 voturi „Pentru” și 2 „Abțineri” (dna. Pavel Florica-
Adriana; dna. Porcar Doina-Marcela). 
            Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  acum votăm hotărârea în ansamblul ei. 

Cine este „Pentru”?... „Împotrivă”?... „Abțineri”?...     

           Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: hotărârea a fost aprobată cu 15 voturi „Pentru” și 2 
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„Abțineri”(dna. Pavel Florica-Adriana; dna. Porcar Doina-Marcela). 
 
❖  
 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Proiectul de hotărâre nr. 4 privind aprobarea Planului de Strategie 
Locală pentru incluziunea comunităților de romi, pentru anii 2022-2027.  

             Solicit avizul comisiei nr. 3 și 4. 
             Comisia nr.3: aviz favorabil 
             Comisia nr. 4: aviz favorabil 
 
 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Vă consult dacă sunt discuții la acest proiect de hotărâre.  
             Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Da aș avea eu o observație. În planul de strategie locală 
până în 2027, incluziunea comunității de romi de la nivelul orașului, avem aici la obiective la activitățile propuse , la 
realizarea actelor de identitate pentru adulți, certificat de naștere, certificat de identitate, în limita fondurilor alocate 
ș.a.m.d. Întrebarea mea este, cam cum s-ar putea face buletinul, având în vedere că nouă celorlalți ne trebuie un 
contract de casă, un domiciul, cine să îi primească în spațiu. Să zic își face copilul la 14 ani buletinul, părinții nu au 
act de proprietate pt casă, cum se va realiza primirea lor în spațiu, de exemplu, sau la 18 ani? 
            Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: conform legii. 
            Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: da, dar legea spune că trebuie să ai întăbulat, să fie cu 
destinație de locuințe iar în Pusta Vale 70-80% din case sunt neîntăbulate. 
            Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: pt a obține un buletin trebuie să aibă toate actele necesare. 
 
             Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: probabil că la nivel de Pusta Vale mai există acte. 
Dar vorbind de mica comunitate de la Cotnari, aceia nici locuință nu poți spune că au? 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: au cîrți de identitate provizorii. 
             Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: mai dorește să intervină cineva? 
Dacă nu, supun la vot proiectul  
Cine este Pentru?... Împotrivă? ... Abțineri?...     
            Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: hotărârea a fost aprobată cu 12 voturi „Pentru” și 5 
„Abțineri” (Pavel Florica-Adriana; Pop Cornel; Porcar Doina-Marcela; Lipo Angela-Maria; Silvășan- Pașca Codruța- 
Rozica). 

 
❖  

 
Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Proiectul de hotărâre nr. 5 privind aprobarea documentației de 

atribuire pentru închirierea prin licitaţie publică a unor suprafețe de teren aflate în domeniul public al oraşului în 
Șimleu Silvaniei str. Partizanilor, în vederea utilizării lor ca locuri de parcare rezidențiale pentru autoturisme.  

                                                                         

Solicit avizul comisiei nr. 1, 2 și 4. 
Comisia nr. 1: aviz favorabil 
Comisia nr. 2: aviz favorabil 



ROMÂNIA 

CONSILIUL LOCAL 

ORAȘUL ȘIMLEU SILVANIEI 
 

 

ȘEDINȚA ORDINARĂ 

A CONSILIULUI LOCAL AL ORAȘULUI ȘIMLEU SILVANIEI DIN 30.03.2023 
 

 

10 
 

Comisia nr. 4: aviz favorabil 

 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Vă consult dacă sunt discuții la acest proiect de hotărâre din partea dvs. 

             Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: aș avea aici la art. 2 prețul de pornire este de 400 lei 
pe an iar prasul de supralicitare este de 10% . Deci vine 40 lei pasul de supralicitare, eu aș fi avut o propunere de 
5% pas de supralicitare pentru că s-ar putea să existe pe același loc, fiind mai la intrarea blocului și poate și-l 
doresc mai mulți, deci este o bătălie mai mult pentru oferete și atuncea, cred că ar fi fost pentru șimleuani mai bine 
ca pasul de supralicitare să fi fost de 5%. 
            Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: nu văd de ce ar fi fost mai bine 5% față de 10%. 
            Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: pentru primărie este mai bine 10%, pentru cetățeni 
este mai bine 5%. 
            Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Faceți o propunere de modificare? 

            Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: da, eu fac o propunere de modificare.  
            Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: ar trebui să vină doamna cu un amendament, nu doar așa 
ceva verbal, părerea mea. 
           Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: fac un amendament verbal. 
           Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: supunem la vot propunerea de modificare. 
Cine este pentru  modificarea pasului de supralicitare la 5%: 1 vot  „Pentru”; 11 voturi „Împotrivă”;  5 „Abțineri”. 
Proiectul rămâne în forma în care a fost inițiat. După cum ați observat în proiectul de hotărâre se va vota doi 
membri ai Consiliului local în Comisia de licitație. Vă rog să faceți propuneri pentru cei doi membri. 
           Doamna consilier local Roman Andrada-Ioana: o propun pe dna.Ilinca. 
           Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: mai trebuie încă o persoană. 
           Domnișoara consilier local Silvășan- Pașca Codruța- Rozica: o propun pe dna Porcar. 
 
           Doamna consilier local Porcar Doina-Marcela a refuzat. A fost propus dl.Opriș Cristian-Ioan. 
După distribuirea buletinelor de vot și exprimarea prin buletin a votului secret, comisia numita prin HCL 44/2021 se 
retrage și procedează la numărarea voturilor și se consemnează rezultatul votului. 
           Doamna consilier local Roman Andrada-Ioana: în urma voturilor se constată că au fost aleși dl.Opriș 
Cristian-Ioan și dna Ilinca Eugenia cu 16 voturi „Pentru” și unul „Împotrivă”.  
           Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Astfel, se adoptă art.1 la Pr de hot. conform rezultatului votului. 
Pentru că art 3 s-a făcut prin vot secret, supun la vot acum art.1-2 și 4-7 din pr de hot 
Cine este Pentru?... Împotrivă? ... Abțineri?...     
Constat că art. 1-2 și 4-7 din pr de hot au fost votate cu 17 voturi „Pentru”. 
Acum votăm hotărârea în ansamblul ei, cine este Pentru?... Împotrivă? ... Abțineri?...     
            Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea a fost aprobată cu 17 voturi “ Pentru”. 

 
❖  

            Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: la “Diverse”. Vă rog să vă înscrieți, dacă dorește cineva.  
            Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: avem în construcție piața agroalimentară care are termenul de 
finalizare 31 iulie anul curent. Aș avea o întrebare, o solicitare de explicații. Ce se întâmplă, nu știu cine este din primărie 
persoana responsabilă, din administrație pentru acel proiect, ce se întâmplă cu acea limită de proprietate pe care am văzut-o 
și am fost întrebată și în oraș, de aia am văzut-o și în mediul online.  Spațiul acela din spate? Ce este acolo? 
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            Domnul viceprimar Man Călin-Cosmin: compartimentele de specialitate vor face verificările care se impun și vom 
lua și măsurile care se impun, la locația respectivă. Nu știu dacă este vreo problemă sau nu, în momentul prezent. 
            Domnul consilier local Opriș Cristian-Ioan: domnul vice dacă vreți îi dau eu explicații doamnei. Dânsa dacă este în 
necunoștință de cauză și vrea să se documenteze, este vorba de o clădire pe care am cumpărat-o eu în urmă cu 15 ani 
locația aceea, este o clădire făcută de minim 25 ani, puteți să vă deplasați toți până acolo să vedeți. Era o casă de locuit și o 
baie, așa. Din câte știu la o casă, la o proprietate existentă care datează din 1930 cum figurează casa aia, nu se poate face o 
întăbulare fără lăsat servitutea de vedere și a streșinei, de minim 60 cm. Și eu acolo la casa aceea am beci cu geamuri. 
Minim este conform legii 2 m, da? Tovarășul fost primar cu care știți bine că m-am împăcat foarte bine, în urmă cu 3 ani a 
făcut întăbularea, până în casă, rețineți vă rog, până în perete. Eu nu pot pune nici 5 cm de polistiren pentru că e deja în 
terenul primăriei. Eu dacă aș fi de rea credință, orice instanță din România, mi-ar da câștig, să anulez întăbularea, se 
blochează piața și oricine mi-ar da câștin pentru că nu ai ce te atinge de teren la 2 m. Dar fiindcă eu nu sunt de rea credință și 
nu pentru că au apărut în online toate prostiile care au apărut și aberațiile, de bună credință, fără nicio pretenție o să o 
demolez eu aia ca să se poată face piața.  Că nu sunt nici mai bogat, nici mai sărac, dar ca să știți că nu pentru că au apărut 
în online. Domnul primar în urmă cu 2 luni, înainte de a apărea în mediul online mi-a zis, dl.Opriș trebuie să rezolvăm acolo. 
Si-am spus domn primar facem, nu vă împiedic , nu nimic și între timp au început păsăricile, care mănâncă rahat, pe 
românește.  
             Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: o întrebare, în ce an a fost întăbulat  
             Domnul consilier local Opriș Cristian-Ioan: dacă vă aduceți aminte colegii consilieri, când domnul Kun făcea 
referire la o mașină care era parcată acolo, și nu știau cum să o ridice, eu am văzut și am lăsat să treacă de la mine. Eu am 
lăsat lucrurile să curgă de la sine dar să știți că nici nu aveau dreptul să întăbule terenul de sub acea construcție, una la mână, 
puteam face plângere penală, pentru că nu avea dreptul să o întăbule.  

Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: ați știut atunci că întăbulează? 

Domnul consilier local Opriș Cristian-Ioan: nu am știut. Am aflat după și tocmai am un proces verbal 
semnat de fostul domn primar cu limita de proprietate, care este fix unde este acuma construcția . Vă arăt și 
procesul verbal de vecinătate. Eu am vrut să majorez suprafața după aia au început alte probleme și pentru aia au 
rămas în stadiul ăsta, și el atunci a întăbulat până în casă. Dreptul de servitute, doamna secretar dumneavostră 
cunoașteți bine și puteți spune e voie să întăbule până în casă? 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: eu nu știu despre ce întăbulare vorbiți, nu am participat la 
întăbulare, știu doar despre litigiul care a existat acolo. 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: domnul Opriș am lămurit-o, cred că e  
Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: ideea e dacă știați de întăbulare, dacă ați atacat 

întăbularea? 

             Domnul consilier local Opriș Cristian-Ioan: nu am atacat întăbularea  
Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: deci ați înteles domnișoara consilier. 
Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: da am înțeles, mulțumesc. 
Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: dl.Orosz? 
Domnul consilier local Orosz Ferencz: eu am o întrebare care se referă la atribuirea parcărilor. Deci modul de 

atribuire al parcărilor, eu aș propune o modificare al regulamentului dacă s-ar putea pentru că în orașele mari, vorbesc de Cluj, 
Oradea, se practică în așa fel că fiecare imobil să aibă acces la o parcare, bineînțeles dacă se prezintă la licitație, iar la noi la 
Șimleu există un criteriu să aibă adresa la acel imobil. Dar dacă cineva are două locații are adresa la un singur loc dar poate 
stă fiică mea în cealaltă locație, poate stă, am un chiriaș pentru care plătesc impozit, la finanțe și nu îi pot asigura loc de 
parcare. Chestia asta cu adresa din buletin, este un criteriu care ar trebui scos pentru că foarte mulți nu pot să își cumpere un 
loc de parcare. Are imobilul, are proprietatea și nu poate obține loc de parcare. 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: dar nu există trecută coniția asta, nu cred că ați studiat materialul de 
ședință.  
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Poate să participe oricine care dovedește că locuiește acolo. Dacă vă uitați la punctul 3 la instrucțiuni și înlăuntrul 
caietului de sarcini s-au eliminat acele criterii care le-ați întâlnit data trecută. Au dreptul să participe la licitație toate 
persoanele care dovedesc că locuiesc acolo sub o formă sau alta. Inclusiv actul de moștenire este valabil, actul de 
cumpărare, actul de comodat. Există caietul de sarcini atașat proiectului de hotărâre. 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: dacă mai dorește cineva să intervină?  
Dacă nu, declar ședința de azi încheiată. Vă mulțumim. 
  
Lucrările ședinței ordinare a Consiliului Local se încheie la ora 14,55. 

   

 

   PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                                                                                            SECRETAR GENERAL, 
              SABO IOAN                                                                                                        LUMINIȚA-NICOLETA GAL 
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